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VERKSAMHETSBERÄTTELSE föregående år - 2015 
För Hrimfaxi Islandshästklubb  
 

1. Fakta om året som gått:  
 
Medlemskap i Riksorganisation SIF, Svenska Islandshäst Förbundet under 2015 var Hrimfaxi 
den 5e största lokalklubben av SIFs 64 lokalföreningar plus 1 ridverksamhetsförening 6340 
medlemmar totalt 
Under året har SIF sökt medlemskap i RF för 3:dje gången. Även denna gång avslag. Vi 
arbetar nu genom ett samarbetsavtal med SvRf  
Hrimfaxi är en av de äldsta klubbarna som startades 1983 och har därför firat 30 års 2013. 
Minsta lokalföreningen har endast 4 medlemmar – 15 föreningar har ett 30 tal medlemmar eller 
mindre. En viktig fråga i förbundet att avgöra, hur liten kan en bärkraftig förening vara 
 
Antal betalande medlemmar vid årets slut 169 st vid årets början var det 189 st dvs tappat 20 
st motsvarande 10 % av antalet medlemmar.  
Fördelning som nedan   
Antal	  av	  Medlemsstatus	  

	  Radetiketter	   Totalt	  
Stöd	   1	  
Junior	   6	  
Familj	  2	  gratis	   6	  
Familj	  betalande	   15	  
Intro	   19	  
Senior	   122	  
Totalsumma	   169	  
 
Medlemsavgifterna 2015 var som följer.  
 

 
Senior Junior Familje 2:a familj Intro 

Hrimfaxi 105 75 15 0 150 
SIF 350 150 150  0 150 
Totalt 2015 455 225 165 0 300 
 
Av SIFs 64 lokalföreningar ligger Hrimfaxi´s avgifter på genomsnittet.  
Dyraste senioravgiften är 560 kr och billigast 400 kr.  
 
Styrelsen bestod av  
1. Ordförande Lena Ehrling 
2. Vice ordf  Anette Hammarlund 
3. Sekreterare Anna Cederlöv  
4. Kassör  Barbro Limnell 
 
Övriga ledamöter  
1.  Maria Hammar 
2.  Bengt Botvalde 
3.  Emelie Gunnarsson (flyttade upp som ledamot efter Sandra Lundberg) 
 
Suppleanter  
1.  Linn Björåsen 
2.  Jenny Vestlund 
3. Annika Wearner (fyllnadsval under året) 
4. Hans-Johan Nilsson 
Adjungerade , ingen 
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Antal protokollförda styrelsesammanträden, under 2015 är 8 st. plus årsmötes förhandlingar i 
februari 
 
2. Styrelsens berättelse 
 
Med tanke på den bredd och många intresseområden vi ska bevaka har styrelsen en strävan 
att alla, även suppleanter har en funktion i styrelsen. Besluts mandat har dock endast 
ledamöterna eller i de fall där ledamöterna inte kan delta så är beslutande rätten överförd till 
suppleanter 

De grupper vi haft identifierade under 2015 har varit 

- Tävling, 
- Ungdom 
- Aktivitet & fritid 
- Info&PR 
- Örstaanläggningen 
- Avel  

Räknar man bort de givna positionerna som ordförande, kassör och sekreterare så betyder det 
att alla medlemmar i styrelsen ska bevaka ett intresseområde, även suppleanterna. 

En del tid har under 2015 lagts på att försöka underlätta för nyttjande av Örsta. Visionen är att 
vår gemensamma anläggning ska utvecklas till så mycket mer än en tävlingsbana. 
Genom att tillsammans skapa en plattform för alla intresseområden inom Hrimfaxi.  

Medlemsnyttor varför ska man välja att vara med i gemenskapen i SIF och Hrimfaxi? Mer 
frågor än vi har svar på för närvarande. Det behövs fler personer som är intresserade av de 
kärnfrågor som är så viktiga för föreningslivets överlevnad.  

Hrimfaxis verksamhetsidé  
 

Hrimfaxi erbjuder gemenskap och en mångfald av aktiviteter till alla med intresse av 
Islandshästen för att tillvarata och utveckla medlemmarnas olika intresseområden 

Och vår vision 

Tillsammans ska vi göra Hrimfaxi till ett självklart val  
och bli en förebild i Islandshäst Sverige 

 
3. Beskrivning av genomförd verksamhet  
 
Året 2015 kommer att gå till historien som året då Hrimfaxi fick en världsmästare i klubben. Alla 
i Hrimfaxi gläds med Moa Runnquist och hästen Mökkvi från Åleby som kom hem med VM-
GULD i Speedpassen på tiden 7,39 och VM-brons i 250 meter pass med tiden 23,92 
 
Mycket av styrelsens arbete och tid har koncentrerats till arbetet med anläggningen, detaljer 
går att läsa i anläggningsgruppens verksamhetsberättelse.  

Vi har i år haft all styrelsemötena F2F. De flesta har hållits på Kumminvägen 66 
Örstaanläggningen eller hemma hos andra styrelsemedlemmar  

Arbetsbeskrivningarna för individpositioner är delvis uppdaterade. Ansvaret för uppdateringar 
är sittande kontaktperson. 

Representerade Hrimfaxi på SIFs årsmöte i Västerås med 4 delegater mars. 
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Representerade Hrimfaxi på ordförandekonferensen med 1 delegat. 

Ingen representerades på Höstkonferensen med 1 delegat.  

Två representanter på Tävlingsmötet,  

Ingen representant på Ungdomsmötet. 

Hrimfaxi är som samarbetspart i Regional Samverkan - Häst i Örebro län, LRF 

Aktiviteter som genomförts, se deras respektive verksamhetsberättelse. 

Medlemsregister, flyttat till SIF som administrerar den via sin hemsida. Uppdatering ska göras 
med tanke på de nya avgifterna och nya medlemsformer.  

Påbörjat arbete med att bilda ett Regionförbund tillsammans med Idja och Glaumur 
Örebro/Värmlands islandshästdistriktsförbund 
 
4. Verksamhetsplan för nästa år - 2016 
 
Arbeta för ett ökat engagemang bland medlemmarna. Fler som tar ansvar för enskilda projekt. 

Säkerställa att Örsta anläggningen underhålls och färdigställs och arrangera två officiella 
tävlingen Förutsättningarna för att kunna genomföra två tävlingar under verksamhetsåret är att 
Tävlingssektionen förstärks med ett antal personer som kan driva tävlingsverksamheten. 

Vidare arbeta för att Örsta banan blir en naturlig knutpunkt för medlemmarna.  

Med stort intresse följa SIFs arbete med SvRf och adaptera vår verksamhet efter de 
förhoppningsvis nya förutsättningarna.  

Enligt styrelseprotokoll från SIF har SvRF och SIF ett samarbetsavtal. SIF har härmed en 
anslutning till RF. Informerades om Idrott on-line. SIFs styrelsen har beslutat att ge Göran 
Montan mandat att för SIFs del förbereda ansökan om fullständigt medlemskap i SvRF.  

På förra årsmötet 2015 beslutades om oförändrade avgifter kommer avgifterna för 2016 att se 
ut som nedan. Endast medlem nr1 som familjemedlem ska betala avgift. Resterande 
familjemedlemmar är kostnadsfria. Tanken är att efterlikna de system som SvRf har.  

Om redan idag har en Familjemedlemskap i er familj, gå gärna in och registrera era övriga 
familjemedlemmar som Hrimfaximedlemmar. Det blir det ingen extra kostnad, men vi kan visa 
ett ökat medlemsantal som är viktigt i förhandlingshänseende.  

SIF beslutade under riksårsmötet 2014 om en möjlighet att Ridverksamhetsmedlemskapet i 
nya och befintliga föreningar. Den typen av medlemskap har endast använts av en förening, 
GRS i Linköping. Svårigheterna med ett differentierat medlemskap är identifierats och SIF 
arbetar vidare med den här fråga. Hrimfaxi har noga övervakning på det arbetet.  

Hrimfaxi ska arbeta aktivt för ett bra samarbete mellan ridklubbarna i Kumla kommun. Dvs 
Hrimfaxi, RKK , Kumla Ridklubb och Folkatorp 

Delta på SIFs årsmöte 19 mars i Västerås med 4 delegater, dessa utses på vårt årsmöte den 
14 februari 

Fortsätta arbetet med att se över de definierade verksamhetssektionerna och arbeta igenom de 
arbetsbeskrivningar som finns eller göra nya där det saknas.  

Arbeta för en bättre kommunikation mellan de olika sektionerna och de intresserade 
medlemmarna, främst genom vår nya hemsida.  
Dvs varje sektion ska ansvara för informationsspridning. Vad man vill uppnå med respektive 
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verksamhet och förhoppningsvis därigenom få med sig fler intresserade medlemmar i varje 
sektion som kan vara delaktiga i att säkerställa att projekten genomförs.  

Övrig verksamhet redovisas i varje sektions egen verksamhetsberättelse  

 

5. Ekonomisk berättelse 

Föreningen	  har	  fått	  in	  sammanlagt	  146	  077,50	  under	  året	  i	  intäkter.	  	  Det	  har	  varit	  från	  bla,	  tävlingar,	  
medlemsintäkter,	  fritid	  och	  kursarrangemang,	  cafeterian,	  kiosken	  och	  försäljning	  av	  material	  som	  New	  
Body	  etc.	  

	  De	  totala	  utgifterna	  under	  året	  har	  varit	  sammanlagt	  	  162	  518,96	  under	  året	  vg	  se	  Resultatrapporterna	  
för	  specificering.	  	  

Alltså	  har	  vi	  haft	  mer	  kostnader	  än	  intäkter	  under	  det	  här	  året.	  Det	  beror	  bla	  på	  att	  vi	  lagt	  ner	  extra	  
mycket	  arbete	  och	  material	  på	  Örsta	  banan.	  Kostnaderna	  blev	  större	  än	  vi	  budgeterat	  för.	  	  

Resultatet	  blev:	  -‐	  16441,46	  	  totalt.	  	  

Vid	  årsmötet	  kommer	  det	  att	  ges	  möjlighet	  till	  att	  ställa	  frågor	  som	  man	  ev	  kan	  ha	  om	  ekonomin.	  (Se	  
även	  Resultat	  och	  Balans	  rapporterna.	  
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BUDGET
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Undertecknad av ordinarie ledamöter den 14 februari 2016 

 

 

Lena Ehrling     
 
 
………………………………. 
 
 
Barbro Limnell   Maria Hammar 
 
……………………………….  ……………………………… 
 
 
Anette Hammarlund   Anna Cederlöv 
 
 
……………………………….  ……………………………… 
 
 
Bengt Botvalde   Emelie Gunnarsson 
 
 
……………………………….  ……………………………… 
 
 


